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Vážený pane starosto, 

  

obdržel jsem Váš další dopis ze dne 4. března 2022 č. j. VED/911/2022/MC,  

který se týká reorganizace útvarů Policie ČR plnících úkoly služby pořádkové policie 

v Libereckém kraji. 

 

I v tomto případě Vás musím ubezpečit, že smyslem zmiňované reorganizace  

není rušení obvodních oddělení Policie ČR, nýbrž organizační změna v nastavení výkonu 

služby, sil a prostředků policistů Krajského ředitelství policie Libereckého kraje tak,  

aby byly více efektivní, více dostupné pro občany a v případě potřeby zákroku i rychlejší.  

 

V čem konkrétně tato organizační změna spočívá, jsem podrobně popsal  

ve své předchozí písemnosti a rozhodně se nemohu ztotožnit s Vaším tvrzením,  

že by Obvodního oddělení policie Chrastava (dále jen „oddělení Chrastava“) mělo být  

po sto letech zrušeno. Oddělení Chrastava bude i nadále plnit své úkoly a navíc je bude plnit 

efektivněji a ve vztahu k občanům se rozhodně nic negativně neprojeví. Ba právě naopak  

a v tomto ohledu znovu odkazuji na svou původní písemnost, kde vyzdvihuji,  

že i při současné, dočasné, personální nedostatečnosti bude mít vedoucí obvodního oddělení 

možnost pokrýt hlídkovou a obchůzkovou službu efektivněji, a to 24 hodin denně a sedm dní 

v týdnu. 



Vzhledem k tomu, že počet obvodních oddělení policie zůstává i nadále zcela 

zachován a kromě jejich větší efektivity nebude předmětné organizační opatření ve vztahu 

k občanům znamenat jakékoliv viditelné změny, očekávám, že k Vámi zmiňovanému 

uvolnění bytů přidělených policistům sloužícím na oddělení Chrastava nebude přistoupeno.  

 

Vážený pane starosto, byl bych sám proti sobě, pokud bych činil kroky, které povedou 

ke snížení akceschopnosti Policie ČR v jakékoliv obci v České republice. Spolu s vedením 

Policie ČR se naopak snažím nacházet prostor pro vyšší efektivitu výkonu služby  

na základních útvarech a vzhledem k tomu, že obdobná organizační opatření se již osvědčila 

ve Středočeském nebo Karlovarském kraji, očekávám, že tomu bude stejně tak i v Libereckém 

kraji. 

 

S úctou    

 

Mgr. Bc. Vít Rakušan 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Vážený pan  
Michael Canov  
starosta 
Město Chrastava 
C h r a s t a v a 
 
Na vědomí: 
Vážený pan 
Martin Půta 
hejtman Libereckého kraje 
L i b e r e c 
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